

Title (en)
Consecutive poster display device.

Title (de)
Wechselplakateanzeigevorrichtung.

Title (fr)
Dispositif de présentation successive d'affiches.

Publication
EP 0603075 A1 19940622 (FR)

Application
EP 93403055 A 19931216

Priority
FR 9215296 A 19921218

Abstract (en)

The invention relates to a device for successive presentation of posters, the sides of which are of a defined length, comprising, in a casing (32) including at least one flat viewing panel, a plurality of parallel vertical shafts (2, 4, 6, 8, 10, 12) keeping an upper endless belt (14) and a lower endless belt (16) respectively tensioned at their ends, and a plurality of transverse bars (24) fixed by their ends to the said endless belts and separated from one another by a distance substantially equal to the length of a side. Each poster is fixed only to the upper endless belt (14) and to one transverse bar (24) acting as a support post. <IMAGE>

Abstract (fr)

L'invention concerne un dispositif de présentation successive d'affiches dont les côtés sont de longueur déterminée comprenant, dans un caisson (32) comportant au moins un panneau de visualisation plan, une pluralité d'arbres verticaux (2, 4, 6, 8, 10, 12) parallèles maintenant en tension à leurs extrémités respectivement une bande sans fin haute (14) et une bande sans fin basse (16), et une pluralité de barres transversales (24) fixées par leurs extrémités aux dites bandes sans fin et séparées les unes des autres d'une distance sensiblement égale à la longueur d'un côté. Chaque affiche est uniquement fixée à la bande sans fin haute (14) et à une barre transversale (24) faisant office de hampe. <IMAGE>

IPC 1-7

G09F 11/15

IPC 8 full level

G09F 11/15 (2006.01)

CPC (source: EP)

G09F 11/15 (2013.01)

Citation (search report)

- [A] US 1749784 A 19300311 - DAVID SLOTSKY
- [A] FR 2610439 A1 19880805 - PUISSANCE 13 SARL [FR]

Cited by

US5657561A; CN109727548A; CN113936573A; GB2304930A; GB2304930B; EP0782121A1; FR2743181A1; WO9521439A1; WO03046869A3; WO9707492A1; WO9724708A1; EP0801371A1

Designated contracting state (EPC)

BE ES GB IE IT PT

DOCDB simple family (publication)

EP 0603075 A1 19940622; EP 0603075 B1 19960807; ES 2092789 T3 19961201; FR 2699718 A1 19940624; FR 2699718 B1 19950303

DOCDB simple family (application)

EP 93403055 A 19931216; ES 93403055 T 19931216; FR 9215296 A 19921218